
Grundejerforeningen Højene  
 

Referat fra Bestyrelsesmøde Dato: 6. maj 2019 

Tilstede:  Bodil Bøge Jensen (BBJ) 

Lars Bøge (LB) 

Kenneth Hansen (KH) 

Kenneth Thomsen (KT) 

Claus Skyum (CS) 

Frederik Aagaard (FA) 

Heidi Thye Poulsen (HTP) 

Afbud: Linda Kampmann (LK) 

Anette Rask Dam (ARD) 

Kirsten Bruun (KB) 

Lena Koudal (LK) 

Tanja Skyum (TS) 

Lars Jensen (LJ) 

 

Udeblivelse uden afbud:  

Referent: Heidi Thye Poulsen (HTP) 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde  

- Godkendt. 

 

2. Grønne områder 

a) Skovhøj 

- Vejen Kommune har givet tilladelse til projektet på Skovhøj. Endelige koordinater skal på plads 

og videregives til Frisesdahl. Der skal afholdes et møde med Frisesdahl omkring det videre 

forløb. Skovhøjgruppen mødes på pladsen, onsdag d. 8. maj 2019 kl. 17.00. Der må påbegyndes 

at påfyldning af jord på arealet. Endelig tilladelse omkring multibanen, svævebanen og 

fodboldbanen skal godkendes af Vejen Kommune ift. 3-D tegningen. 

 

b) Midterareal Mannehøj 

- Kampen mod mælkebøtter er hård. Bestyrelsen får rigtig mange henvendelser på mælkebøtte 

problematikken på alle arealerne i grundejerforeningen. Det er Vejen Kommunes ansvar, at slå 

græsset på Midterarearealet. Tidligere år er arealet blevet slået 2 gange årligt. Aftalen er nu, at 

arealet slås 1 gang årligt. Metoden fungerer tilsyneladende ikke. Vi aftaler, at BBJ kontakter 

Vejen Kommune om et udspil og opfordring til at bekæmpe mælkebøtterne.  

  

c) Øvrige 

- Vi er opmærksom på, at ikke alle arealer er påbegyndt klipning i denne sæson. Arealet mellem 

lomme C og Vejen Villapark er bl.a. ikke klippet. Aftalt at, LJ kontakter aftaleleverandøren for 

nærmere afklaring på alle arealerne.  

 

3. Vej & Stier 

- Intet nyt 

 



4. Hjertestarter 

- BBJ har haft kontakt til CadioCare. Der er indhentet tilbud på indkøb af hjertestartere med 

opsætning, forsikring, varmeskab mv. BBJ har endvidere haft kontakt med ”Danmark redder liv”, 

som tilbyder gratis undervisning for grundejerforeningens medlemmer. Aftalt at der arbejdes 

videre bl.a. med indhentning af 1-2 yderligere tilbud, kontakt til Vejen Kommune om 

etableringsmuligheder samt alternative muligheder for finansiering (fundraising mv.)  

 

5. Legepladser 

- Intet nyt 

 

6. Økonomi 

- Driftskonto: 535.518,91 

- Legepladskonto: 208.817,86  

 

7. Indkommen post  

- Der er indkommet 3 henvendelser: 

 

a) Forespørgsel om mælkebøtte problematikken  

- se punkt 2b i dette referat 

- Aftalt at CS giver besked til mailafsenderen 

 

b) Forespørgsel om vippe i lomme A 

- Tilladelse gives hermed. Besked er givet af CS 

 

c) Forespørgsel om bålhytte på legepladsen i lomme D 

- Legepladsudvalget i lomme D skal foretage en opinion undersøgelse i lomme D. Alle  

  husstande i lommen skal spørges om interessen/ opbakningen til dette. Resultatet af  

  undersøgelsen sendes til bestyrelsen til godkendelse (næste bestyrelsesmøde afholdes d. 4.   

  juni 2019). Endvidere skal legepladsudvalget i lomme D undersøge om der kræves bygge- 

  tilladelse ved Vejen Kommune.  

      - Aftalt at CS giver besked til mailafsenderen     

  

8. Eventuelt 

- Aftalt at, bestyrelsen fremover tilkendegiver tilmelding/ afbud om deltagelse til kommende 

bestyrelsesmøder via meningsmåling i Facebook gruppen. CS opretter meningsmålingen 

 

- Aftalt at, godkendelsen af referatet fra bestyrelsesmøderne tilkendegives på meningsmåling via 

Facebook gruppen. HTP sender referatet til CS, som opretter meningsmålingen 

 

- Mødet sluttede 20.52 

 

 

 

 

 

 

 

 

Næste møde afholdes d. 4. juni 2019 

 

 


